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JOHTOKUNNAN KOKOUS

Aika 16.9.2010 kello 13.02–14.01

Paikka Fysiikan laitoksen luentosali FYS5

Läsnä Sini-Jatta Suonio (puheenjohtaja)
Mikko Koikkalainen (johtokunnan jäsen)
Perttu Luukko (johtokunnan jäsen)
Verneri Ruonala (rahastonhoitaja)
Heikki Mäntysaari (sihteeri)

1. Kokouksen avaus

Johtokunnan puheenjohtaja avasi kokouksen kello 13.02.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirja 10/2010.

5. Ilmoitusasiat

Lentävän lähdön yhteydessä järjestettyyn saunailtaan osallistui noin 50 uutta
opiskelijaa, mikä oli positiivinen yllätys.

Patentti- ja rekisterihallituksesta on tiedusteltu yhdistyksen uusien sääntöjen
hyväksymistä. Asia on vireillä mutta edelleen käsittelyssä.

IsoBaari-haalarimerkkejä on jäljellä noin 40 kappaletta. Suunniteltiin uusien
merkkien hankkimista viimeistään keväällä.

Kevään ekskursioon liittyen kaikilta ilmoittautuneilta on saatu ilmoittautu-
mismaksu.

6. Fuksisauna ja jalkapallo

Päätettiin järjestää jalkapallo- ja fuksisaunailta 30.9. Sateen sattuessa jalka-
pallo jätetään väliin ja aloitetaan suoraan saunalla. Saunaillassa tarjoillaan
boolia. Sini-Jatta Suonio varaa kentän jalkapalloa varten.

7. Muut esille tulevat asiat

Heikki Mäntysaarelle ja Perttu Luukolle on maksettu kaikki kulukorvaukset
ylioppilaiden palkitsemisesta ja kesäpiknikistä.

Yhdistyksellä on noin 60 jäsentä. Lentävän lähdön saunaillan aikana yhdis-
tykseen liittyi 15 jäsentä. Kaikki liittyneet hyväksyttiin jäseniksi.
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Päätettiin esittää syyskokoukselle, että syksyllä liittyneet jäsenet saavat sa-
maan hintaan seuraavankin vuoden jäsenyyden.

Keskusteltiin yleisesti Fyysikkokerhon markkinoinnista ja siitä, millä nimellä
markkinointia pitäisi tehdä. Fyysikkokerho koetaan joissain yhteyksissä liian
virallisena, toisaalta IsoBaari on virallisesti lakkautettu eikä sitä haluta vält-
tämättä pitää liikaa esillä. Eräänlaisena kompromissina tuli esille lyhenteen
F (k) käyttö.

8. Seuraavan kokouksen ajankohta

Seuraava kokous pidetään 6.10. kello 13.00. Paikka ilmoitetaan myöhemmin.

9. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 14.01.

Pöytäkirjan vakuudeksi
Jyväskylässä 6. lokakuuta

Sini-Jatta Suonio
(puheenjohtaja)

Heikki Mäntysaari
(sihteeri)


